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Zápisnica z 2. (mimoriadneho) zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Spišský 

Štvrtok zo dňa 02. februára 2015 o 17,30 hod.  

na Obecnom úrade v  Spišskom Štvrtku. 

 
Prítomní :  Ing. Ján Greš, starosta obce 

 Poslanci: Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, Peter Gaj, 

Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Peter Sanetrik  

Ing. Eva Bajtošová – hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Kolcúnová – riaditeľka ZŠ 

Mgr. Mária Bartošová – riaditeľka MŠ 

                  

Neprítomní: Vladimír Dunčko, Ing. Štefan Sagula  

 

 

Program rokovania podľa pozvánky: 

 
1. Otvorenie. 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľky. 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

4. Obhliadka priestorov základnej a materskej školy. 

5. Prerokovanie zverejnenej výzvy na rozšírenie kapacít MŠ 

6. Príprava PD na rekonštrukciu MŠ / ZŠ. 

7. Diskusia. 

8. Záver. 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie druhého (mimoriadneho) zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Spišský 

Štvrtok v roku 2015 bolo zahájené v priestoroch Základnej školy v Spišskom Štvrtku. 

Rokovanie otvoril starosta obce Ing. Ján Greš; privítal poslancov OZ, hlavnú kontrolórku, 

riaditeľku ZŠ Mgr. Martinu Kolcúnovú, riaditeľku MŠ Mgr. Máriu Bartošovú, 

a ostatných prítomných. 

Na základe prezentácie poslancov skonštatoval, že na rokovaní je prítomných 7 

poslancov, t.j. rokovanie obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné. 

 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľky 

 

Poslanci uznesením číslo 20/2015 určili za overovateľov zápisnice a uznesení poslancov 

Ing. Štefana Oravca a Petra Gaja, za zapisovateľa Mgr. Milana Biskupa a za členov 

návrhovej komisie Slávku Bajtošovú,  Ing. Ľuboša Bajtoša a Mgr. Milana Biskupa. 
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Číslo uznesenia: 20/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  
 
A/ berie na vedomie určenie  
          -  overovateľov zápisnice a uznesení: Ing. Štefan Oravec a Peter Gaj 
           - zapisovateľ :  Mgr. Milan Biskup 
B/ schvaľuje členov návrhovej komisie v zložení: 

   Slávka Bajtošová,  Ing. Ľuboš Bajtoš, Mgr. Milan Biskup 

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup,  

Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec, Peter 

Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup,  Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec, Peter Sanetrik 

7 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

 

Poslanci prerokovali návrh programu, nevzniesli žiadne doplnenia a uznesením 21/2015 

ho schválili v znení podľa pozvánky.  

 
Číslo uznesenia 21/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok schvaľuje program zasadnutia podľa pozvánky.  

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup,  

Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec, Peter 

Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup,  Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec, Peter Sanetrik 

7 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

4. Obhliadka priestorov základnej a materskej školy. 

 

Rokovanie ďalej pokračovalo prehliadkou priestorov základnej školy, potenciálne 

vyčlenených (v prípade zlúčenia ZŠ a MŠ) pre potreby materskej školy.  

Mgr. M. Kolcúnová previedla prítomných dotknutým priestorom, oboznámila poslancov 

s možnými alternatívami prestavby. Stavebnými úpravami by sa vytvorili tri triedy pre 

56-60 detí. Potrebné by bolo vybudovať nové sociálne zariadenia, vyhovujúce deťom 

MŠ. ŠJ je možné zväčšiť na úkor vstupnej chodby, sociálne zariadenie pri ŠJ je taktiež 

možné upraviť pre potreby MŠ. 

Mgr. Bartošová – pre trojročné deti je školská jedáleň z dôvodu schodiska veľmi ťažko 

dostupná. 

Mgr. Kolcúnová – najbližších 7 rokov škola nemôže uvoľniť ďalšiu triedu na jedáleň pre 

MŠ. 
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Obhliadka priestorov pokračovala v materskej škole. Poslanci si prezreli tri triedy, 

jedáleň a výdajnú kuchyňu. Starosta prítomných oboznámil so spracovanou štúdiou 

prestavby MŠ. V MŠ sú zrekonštruované sociálne zariadenia, vnútorné priestory sú 

pekné, avšak budova vyžaduje značnú rekonštrukciu – opravu krovu, výmenu strešnej 

krytiny, zateplenie obvodových múrov a odvodnenie stavby. 

Po ukončení prehliadky program rokovania pokračoval na Obecnom úrade. 

 

5. Prerokovanie zverejnenej výzvy na rozšírenie kapacít MŠ 

 

Poslanci prerokovali výzvu MŠVVaŠ SR na predkladanie žiadostí na rozšírenie kapacít 

materských škôl formou prístavby, výstavby a rekonštrukcie. 

Starosta obce oboznámil poslancov s formami zvyšovania kapacity MŠ, s výberovými 

kritériami a ich váhou. Jedným z hlavných kritérií s váhou 35% je zvýšenie 

a udržateľnosť nových kapacít MŠ po dobu min. 7 rokov a počet nevybavených žiadostí. 

Toto podstatné kritérium obec nedokáže naplniť, nedosiahne potrebných 85% pre 

podporu projektu. Na základe prezentovanej štúdie by sa pri zachovaní troch tried podľa 

m2/dieťa vytvoril priestor pre 54 detí, pri rozšírení o jednu triedu by vznikol priestor len 

pre 49 detí. Rekonštrukciou by sa kapacita zariadenia znížila a ani demografická štatistika 

nepredpokladá významný nárast detí v MŠ.  

Na základe týchto informácií poslanci uznesením 22/2015 neschválili podanie žiadosti 

o dotáciu.  

 
Číslo uznesenia 22/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

neschvaľuje podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na rozšírenie kapacít materských škôl na 

základe výzvy Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR.  

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup,  

Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec, Peter 

Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup,  Peter Gaj, Ing. Štefan Oravec, Peter 

Sanetrik 
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Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania: Mgr. Emília Javorská, 1 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

6. Príprava PD na rekonštrukciu MŠ / ZŠ. 

 

V tomto bode rokovania starosta obce pripomenul poslancom obecného zastupiteľstva, že 

je potrebné dôsledne prerokovať alternatívy, spracované štúdie a na základe prehliadky 

priestorov ZŠ a MŠ prijať stanovisko k rekonštrukcii priestorov ZŠ alebo MŠ.  

ZŠ je v súčasnosti predimenzovaná, nezvláda náklady na prevádzku budovy. Musí byť aj 

v záujme ZŠ hľadať iné možnosti riešenia a zaviesť nevyhnutné úsporné opatrenia. Za 

predpokladu rekonštrukcie priestorov v ZŠ starosta obce nesúhlasí, z dôvodu možného 

porušenia statiky stropov, s rozsiahlym búraním priečok. K bodu rokovania otvoril 

diskusiu. 

Ing. Ľuboš Bajtoš:  

 v ZŠ rekonštrukcia vyžaduje veľa búracích prác, 
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 úbytok cca 50-60 detí vyžaduje potrebu dofinancovania ZŠ alebo alternatívneho 

využitia voľných priestorov, 

 rekonštrukcia v MŠ je menej prácna ako v ZŠ, vnútorné priestory sú v dobrom 

stave. 

Mgr. Milan Biskup: 

 rekonštrukciou ZŠ získa obec úsporu na opravu uvoľnenej budovy MŠ na jej 

ďalšie využitie,  

 viac dôvodov je za prestavbu ZŠ ako MŠ, rozhodnutie je na obecnom 

zastupiteľstve. 

Slávka Bajtošová: 

 myslí si, že prestavba v ZŠ bude finančne nákladnejšia, potrebné je dobudovať 

najmä prístupovú komunikáciu a parkovacie miesta, 

 rozhodnutie v tejto veci nie je súrne a netreba ho unáhliť, 

 aktivity ZŠ na zvrátenie nepriaznivého vývoja tiež pokladá za nedostatočné, 

motivácia rodičov by mohla byť aj zo strany obce, napr. poskytnutím úľavy na 

dani. 

Ing. Štefan Oravec: 

 po prvé ide o záujmy detí, ktoré majú v súčasnej MŠ pekné priestory, ale pekné 

by boli aj v ZŠ, 

 po druhé ide o peniaze, preto odporúča spracovať podrobnejšie rozpočty a  

finančnú analýzu s návratnosťou jednotlivých variant, 

 je potrebné zadefinovať využiteľnosť voľných priestorov v MŠ resp. v ZŠ, 

 riaditeľka ZŠ by mala navrhnúť možné opatrenia a vyčísliť úsporu, 

 riaditeľky oboch škôl by mali spracovať swot analýzu, definovať silné a slabé 

stránky alternatív, ich možnosti prípadné ohrozenia. 

Mgr. Emília Javorská: 

 v ZŠ sú pekné priestory pre MŠ, 

 súhlasí so spracovaním podrobných rozpočtov variantných riešení a porovnaním 

plusov a mínusov. 

Poslanci obecného zastupiteľstva uznesením 23/2015 schválili návrh na spracovanie 

finančnej analýzy a podrobných rozpočtov variantných riešení.  

 
Číslo uznesenia 23/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

A/ ukladá spracovanie finančnej analýzy variantných riešení MŠ v ZŠ alebo v MŠ,  

B/ schvaľuje spracovanie podrobných rozpočtov pre projektovú dokumentáciu na prípravu 

priestorov MŠ.  

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup,  

Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec, Peter 

Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup,  Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec, Peter Sanetrik 

7 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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7. Diskusia. 

Diskusia bola vyčerpaná v 6. bode rokovania. 

 

8. Záver. 

Starosta obce Ing. Ján Greš poďakoval všetkým prítomným za účasť a mimoriadne 

rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

Zapísal: Mgr. Milan Biskup 
 

 

Overovatelia: 
Ing. Štefan Oravec  

Peter Gaj  

 
 

 

 

 

 

 

Ing. Ján Greš, starosta obce  


